
Bestyrelsesmøde 22.-11.-23 
Amalieparken 

 
Tilstede Poul, Anette, Kirsten, Svend, Bente, Anders og Martin 

Opfølgning og status 
på punkter fra sidste 
møde 

Sommerfest: Der er pt ikke nogen i udvalget. Vi prøver at skrive ud fra 
bestyrelsens side om der er nogle der vil melde sig. Både på Mail og Facebook. 
Punktet kan derefter behandles på generalforsamlingen. 
Martin og Poul koordinerer dette. 
Beplantning på Nettostien: Der er desværre alt for vådt i tiden til at gartneren 
kan komme i gang. Processen går i gang så snart gartneren godkender vejr-og 
jordforholdene. 

Evaluering af 
arbejdsdag 

En rigtig god dag med masser af engagement, og tid til snak på kryds og tværs af 
opgaverne. Omkring 30 deltog. 
Enkelte opgaver kunne ikke gennemføres. Disse vil blive planlagt så de kan 
gennemføres før sommeren 24.  
1 – maling af klatrestativet, samt balancebom på legepladsen. Vejret blev lidt 
ustadigt. 
2 – genopstregning af P-pladser. Der var biler vi ikke kunne få flyttet. 
Tanken er, at disse to opgaver slåes sammen inden sommer 24, på en arbejdsdag 
’light’ – så kan der varsles på de pågældende P-pladser. 
Martin er tovholder på dette.  

Status diverse 
udvalg 

Ikke noget særligt til punktet. Der er dialog med udvalgene. 
Sommerfestudvalget er som tidligere beskrevet ikke eksisterende pt. 

Fastlæggelse af dato 
for næste møde 

7. februar ’24 19.30 hos Anette 46b 
Opfølgning og planlægning af Generalforsamlingen. 

Evt.  

Skader på vej efter 
bl.a. entreprenør 
biler 

Der er rapporteret en skade i vejen ud for 86 området, efter Aarhus Vand har 
været der. Vi undersøger nærmere hvad der skal gøres. 
 
Der er mange flere hjørner og græsrabatter rundt om som er blevet kørt op. Alt 
er vådt lige nu, og enormt sårbart grundet regnmængder. Vi kigger på om vi skal 
få sikret hjørnerne på en måde. 
 
Vi kigger også på tværristen på Nettostien.  

Gartnerens opgaver Poul er løbende i dialog med ham omkring opgaverne. 
Der er generelt positive tilbagemeldinger på gartnerens måde at løse opgaverne 
på. 

Nye skraldespande Der er kommet nye skraldespande og kvaliteten og funktionen er lidt anderledes 
end de tidligere. Der har tidligere været artikler omkring at de nye skraldespande 
kan skabe flere lugtgener end de tidligere.  
Hermed en opfordring til at tænke over at placere dem fornuftigt i forhold til 
dine naboer da vi bor tæt.  

Vedr, snerydning og 
saltning 

Det er bekræftet at vores tidligere gartner fortsat står for snerydning og saltning 
af området.  

 

Således opfattet og forstået – Martin 

 

  


